
Tko tebe kamenom, ti njega kruhom 

Hm… Zanimljiva izreka. Isprva mi je bilo malo teže odlučiti što napisati, ali nakon 

dužeg razmišljanja došla sam na ideju da napišem ovo. 

U današnjem svijetu ova izreka se ne upotrebljava, ljudi se ne ravnaju po njoj. U 

današnjem svijetu radije se koristi izreka: »Tko tebe kamenom, ti njega s dva kamena.« Iako 

nas religija uči da je ta izreka pogrešna, nepravilna, loša, ljudi i dalje čine po svom. Za sebe 

kažu da su veliki vjernici, a ne slušaju riječ Božju, ne poštuju drugu Isusovu zapovijed ljubavi 

koja glasi: »Ljubi bližnjega svoga kao sebe samoga«, a tim nepoštivanjem udaljavaju se od 

Boga. U današnjem svijetu ljudi su pohlepni. Brinu se samo o sebi i zanemaruju tuđe 

osjedaje. Neki čak ni ne znaju za njih, ne znaju da i oni siromašni i stariji ljudi imaju osjedaje, 

da i oni žele malo ljubavi i poštovanja. Danas radnici bez posla žele djela, a ne obedanja. U 

svakoj državi, svakom gradu, selu, svakoj ulici, skoro svakoj kudi koristi se izreka »Tko tebe 

kamenom, ti njega s dva kamena.« 

Neki ljudi žive na temelju te izreke, a to je vrlo loše za opstanak ovog društva. Ljudi bi 

se trebali poštovati, voljeti, radovati zajedno za postignut uspjeh, a ne ga smatrati nevažnim. 

Ljudi ne bi trebali zanovijetati zbog neuspjeha ili biti namrgođeni kad učine neko dobro djelo. 

Kad ne uspiju u svom naumu, trebali bi redi: »Nema veze. Ovog puta nisam uspio, ali drugi 

put hodu!«, a kad učine neko dobro djelo, trebali bi biti sretni jer su nekome pomogli i uspjeli 

su toj osobi izmamiti osmijeh na lice. 

Zbog toga mislim da bi se ljudi trebali ravnati po izreci koju nalaže religija koja 

zapravo znači: »Tko tebe udari, nemoj mu uzvratiti. Samo ga pitaj: Čime sam to zaslužio?« 
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